
PROTOKÓŁ Nr LIX/10 
z przebiegu LIX sesji Rady Miasta Dęblin 

w dniu 26 stycznia 2010 roku 
____________________________________________________________________________ 
 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Ratusza Miasta Dęblin.  

Czas trwania sesji: godz. 9
00

 – 13
15

. 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

W sesji wzięło udział 14 radnych. Nieobecny - Krzysztof Karbowski. 

 
Ad. pkt 1.  
Otwarcie sesji.  
 

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński, 
który przywitał zebranych. Listy obecności: radnych, przewodniczących zarządów osiedlowych 

oraz zaproszonych gości stanowią załączniki do protokółu.  

 

Ad. pkt 2.  
Przedstawienie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że do porządku sesji, który otrzymali radni 

wprowadza autopoprawkę poprzez dodanie punktów:  

− 5j - z projektem uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie osiedla Mierzwiączka  

w Dęblinie, dotychczas pozostającej bez miana; 

− 5k - z projektem uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu na 

dofinansowanie realizacji zadania pod nazwą "Kompleksowa przebudowa infrastruktury 

drogowej od drogi krajowej Nr 17 do drogi krajowej Nr 48 w miastach Ryki i Dęblin".  

Następnie przedstawił porządek obrad LIX sesji Rady Miasta: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 

sesjami. 

4. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

5. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) uchwalenia  budżetu Miasta Dęblina na 2010 rok; 

b) zawarcia umowy dzierżawy działki nr 442/18 o pow. 0,0865 ha położonej w Dęblinie 

przy ul. Niepodległości; 

c) zarządzenia poboru podatków od nieruchomości oraz podatku rolnego od osób 

fizycznych w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso; 

d) określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  

i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi; 

e) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Dęblinie; 

f) uchwalenia "Programu współpracy Miasta Dęblin z organizacjami pozarządowymi oraz 

innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2010"; 
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g) uchwalenia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla 

Miasta Dęblin oraz Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Dęblin na rok 

2010; 

h) przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miasta Dęblin na 2010 r.;  

i) przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miasta Dęblin na 2010 r.; 

j) nadania nazwy ulicy na terenie osiedla Mierzwiączka w Dęblinie, dotychczas 

pozostającej bez miana; 

k) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu na dofinansowanie realizacji 

zadania pod nazwą "Kompleksowa przebudowa infrastruktury drogowej od drogi 

krajowej Nr 17 do drogi krajowej Nr 48 w miastach Ryki i Dęblin".  

6. Wolne wnioski. 

7. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

8. Zatwierdzenie protokółu z LVIII sesji Rady Miasta. 

9. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. pkt 3. 
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 
sesjami. 
 

Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński poinformował, że w okresie między 

sesjami uczestniczył w spotkaniach opłatkowych i noworocznych, między innymi 20 stycznia w 

Oddziale Dęblińskim Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów. 

Następnie powiedział, że do Biura Rady wpłynęło pismo z Biura Bezpieczeństwa 

Narodowego od Sekretarza Stanu Aleksandra Szczygło odnośnie likwidacji 7. Rejonowej Bazy 

Materiałowej w Stawach. Zdaniem Pana ministra proponowane przez MON zmiany mają na celu 

dostosowanie logistyki do potrzeb profesjonalnej armii, racjonalizację struktur wojskowych  

i wygenerowanie oszczędności w budżecie resortu a nie uwzględniają kosztów społecznych  

i znaczenia dla środowisk lokalnych. 

 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk poinformował, że w okresie od 31.12.2009 r. do 
26.01.2010 r. przygotowywane były materiały na sesję Rady Miasta i odbywała się praca nad 

ostatecznym projektem budżetu miasta (wprowadzenie autopoprawek oraz posiedzenia Komisji 

Rady Miasta), 

a ponadto: 

• 8 stycznia – odbył spotkanie z dyrektorem Oddziału Nieruchomości PKP w Lublinie  

w sprawie udostępnienia obiektów PKP na zainstalowanie anten w ramach projektu 

informatycznego oraz nabycia nieruchomości od PKP. 

• 10 stycznia – brał udział w Wielkiej Orkiestrze Świątecznej Pomocy; w tym roku impreza 

organizowana była wspólnie przez Klub Uczelniany WSOSP i Miejski Dom Kultury  

w Dęblinie w obiektach Klubu Uczelnianego na Lotnisku. 

• 14 stycznia – uczestniczył w konferencji w Urzędzie Marszałkowskim na temat rozwoju 

działalności sportowej na terenie województwa. 

• Uczestniczył w spotkaniach opłatkowych: 11 stycznia – Koło PO w Dęblinie, 20 stycznia – 

Polski Związek Emerytów Rencistów i Inwalidów razem ze Stowarzyszeniem Civitas 

Christiana w Dęblinie oraz brał udział w 3 studniówkach (LO oraz ZSZ Nr 1 i ZSZ Nr 2). 

• Przyznane zostały stypendia sportowe za rok 2009, które otrzymały następujące osoby: Anna 

Pacholska, Izabela Grodzicka, Maciej Ługowski, Piotr Wojtaś. 
• Trwa realizacja projektu modernizacji dróg na os. Wiślana-Żwica. Burmistrz wyraził zgodę 

głównemu wykonawcy firmie TAYLOR na zawarcie umów z podwykonawcami w zakresie 
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oświetlenia ulicznego – Miejskim Zakładem Gospodarki Komunalnej Dęblin; w zakresie 

nawierzchni dróg – Kan-Styl Ryki i Poltor Dęblin. 

• Odbyło się kilka spotkań w sprawie organizacji Dni Dęblina; tegoroczne obchody mogą być 
połączone z obchodami 85-lecia Szkoły Orląt. 

• Komendant Centrum Szkolenia Inżynieryjno-Lotniczego zwrócił się z prośbą  
o wsparcie i dofinansowanie przedsięwzięcia nadania Sztandaru dla Jednostki. 

• Z końcem roku budżetowego większość zakładanych należności udało się popłacić; nie było 

na koniec roku żadnych należności wymagalnych, ale nie wszystkie należności inwestycyjne 

udało się popłacić, stąd autopoprawka do projektu budżetu, która wiąże się z niewykonaniem 

planu dochodów, głównie z podatku dochodowego od osób fizycznych – ok. 900 tys. zł. 

• Trwa okres sprawozdawczy w Urzędzie Miasta i przygotowania do sprawozdania 

finansowego za 2009 r.  

• Burmistrz odczytał list Prezydenta RP z okazji Nowego Roku 2010 kierowany do 

samorządów. 

 
Ad. pkt 5. 
Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 
 

Radny Waldemar Chochowski: 
− prosił o zapytanie Starosty Powiatu, czy jest w stanie odśnieżać chodniki przy drogach 

powiatowych na trenie miasta Dęblina, a w szczególności przy ulicy Towarowej - zapytał 

czy została podpisana umowa na odśnieżanie tego chodnika - ewentualne doprowadzenie do 

podpisania umowy i odśnieżanie do końca zimy. 

Radny Mieczysław Skibiński: 
− wnioskował o uzupełnienie danych, jakie otrzymał w odpowiedzi na swój wniosek odnośnie 

kosztów produkcji 1 m
3
 wody i przerobu ścieków oraz strat jakie były podane w metrach 

sześciennych i procentach. Radny jest zadowolony z odpowiedzi tylko w jednym przypadku 

(podano koszt jednego metra sześciennego wody i wielkość strat na osiedlu Lotnisko)  

i chciałby, aby do pozostałych wniosków odnieść się w ten sam sposób - do całości zrzutu 

ścieków i wody.  

Radny Henryk Brożyna złożył ponowny wniosek o przekazanie opinii Rady Nadzorczej 

MZGK odnośnie zatwierdzenia taryf na wodę i ścieki. 

Radny Witold Kleczkowski: 
− wnioskował o umieszczenie na stronie internetowej MZGK informacji co mieści się  

w opłacie abonamentowej za wodomierze; 

− zapytał, czy będzie zatoczka dla przystanku busów przy ulicy Spacerowej od strony szpitala, 

prosił również o ewentualne zainstalowanie dwóch koszy na tym przystanku. 

Radny Henryk Wiejak: 
− podziękował prezesowi MZGK Dariuszowi Wojdatowi za udrożnienie drogi wyjazdowej  

z garaży na osiedlu Wiślana w dniu 12 stycznia br.  

 

Ad. pkt 5a. 
Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu na 2010 rok. 
 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk powiedział - uchwała budżetowa (stanowi 

załącznik do protokółu), przyjmowana corocznie przez Radę Miasta jest najważniejszym 

dokumentem na dany rok. Określa źródła pozyskiwania dochodów i kierunki wydatkowania 

środków. Jeśli chodzi o wydatkowanie to w niektórych przypadkach (chodzi o inwestycje), 

skutki są również na kolejne lata. 
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Projekt budżetu został przeze mnie zatwierdzony w dniu 12 listopada 2009 r. i niezwłocznie 

przekazany Radzie Miasta i Regionalnej Izbie Obrachunkowej.  

W stosunku do projektu przyjętego w dniu 12 listopada 2009 r. przedstawiam autopoprawkę  
z dnia 12 stycznia wynikającą z: 

� analizy wykonania budżetu miasta za 2009 r. zarówno po stronie dochodowej jak  

i wydatkowej, 

� analizy wniosków gminnych jednostek organizacyjnych złożonych do projektu budżetu,  

� likwidacji Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska. 

Autopoprawka zakłada:  

� wzrost planu dochodów o kwotę 96.300 zł, do kwoty 37.346.750 zł. 

� zmniejszenie planu wydatków o kwotę 1.329.400 zł, w tym zmniejszenie planu wydatków 

o 1.972.500 zł (wydatki inwestycyjne – II etap Wiślanej-Żwicy), oraz zwiększenie 

wydatków o kwotę 643.100 zł, w tym wydatków inwestycyjnych o 502.800 zł i wydatków 

bieżących o 140.300 zł; GFOŚiGW w kwocie 71.300 zł został wprowadzony bezpośrednio 

do dochodów i wydatków budżetu bez zmiany przeznaczania środków.  

� zmniejszenie wielkości zaciąganych kredytów i pożyczek a więc zmniejszenie 

planowanego deficytu budżetowego o kwotę 1.425.700 zł. 

� przesunięcie środków z ramach zakładanych nakładów w poszczególnych działach 

budżetu: 

− przesunięcie kwoty 90.000 zł z zasiłków na dożywianie dzieci, 

− umieszczenie nakładów na utrzymanie cmentarza komunalnego (107.500 zł)  

i grobownictwa wojennego (5.000 zł) w jednej pozycji budżetu, 

− przesunięcie kwoty 100.000 zł z Liceum Ogólnokształcącego na Specjalny Ośrodek 

Szkolno-Wychowaczy i Szkołę Podstawową Specjalną. 
Druga autopoprawka wynikająca z opinii Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu dotyczyła 

przesunięcia kwoty 5.000 zł z Programu Przeciwdziałania Alkoholizmowi na Program 

Przeciwdziałania Narkomanii. 

Po tych zmianach projekt przedstawia się następująco: 

� plan dochodów – 37.346.750 zł  ( w 2009 r. – 36.710.480  zł; +1,7 %) 

� plan wydatków – 40.736.050 zł ( w 2009 r. –38.624.164 zł; +5,5 %) 

� wydatki inwestycyjne – 5.551.181 zł, tj. 13,6% ogółu wydatków (w 2009 r. -4.897.882 zł; 

 + 13,3 %). Są to tylko środki własne.  

� Różnica między dochodami i wydatkami w wysokości 3.389.300 zł zostanie pokryta 

kredytami. Przedstawia się to następująco: 

− wolne środki z 2009 r. – 320.000 zł 

− kredyt planowany do zaciągnięcia w 2010 r. – 6.024.300 zł 

− spłata rat kredytów pobranych wcześniej – 2.955.000 zł. 

 

PLAN DOCHODÓW – 37.346.750 zł 
� Rozwój kadr nowoczesnej gospodarki i przedsiębiorczości (dotacja z funduszy unijnych na 

projekty szkoleniowe) – 235.400 zł  (0,6% ogółu dochodów) 

� Transport i łączność – 1.000 zł 

� Gospodarka mieszkaniowa – 1.182.100 zł (3,2%) 

− sprzedaż nieruchomości – 500.000 zł 

− zarząd, użytkowanie wieczyste nieruchomości – 140.000 zł 

− najem i dzierżawa – 450.000 zł 

− wpływy z cmentarza komunalnego – 84.600 zł 

� Administracja publiczna – 236.948 zł (0,6%), głównie dotacja celowa (163.948 zł) oraz 

dochody z najmu i usług 
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� Urzędy naczelnych organów władzy (dotacja na rejestr wyborców) – 3.140 zł; (w trakcie roku 

będzie dodatkowa dotacja na wybory). 

� Bezpieczeństwo publiczne i obrona narodowa (dotacja na obronę cywilną) – 2.600 zł 

� Dochody od osób prawnych i osób fizycznych - dochody podatkowe – 18.698.759 zł (50,1%), 

w tym: 

− karta podatkowa – 70.200 zł 

− podatek od nieruchomości od osób prawnych – 6.423.324 zł 

− podatek rolny od osób prawnych – 1.278 zł 

− podatek leśny od osób prawnych – 17.461 zł, (od fizycznych zwolnienie) 

− podatek od środków transportowych osób prawnych – 194.530 zł 

− podatek od nieruchomości od osób fizycznych – 1.162.579 zł 

− podatek rolny od osób fizycznych – 69.613 zł 

− podatek od środków transportowych od os.fiz. – 164.536 zł 

− podatek od spadków i darowizn – 75.000 zł 

− opłata targowa – 240.000 zł  

− podatek od czynności cywilnoprawnych – 354.000 zł 

− koszty upomnień – 8.200 zł 

− odsetki – 50.000 zł 

− opłata skarbowa – 50.000 zł 

− opłaty za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych – 225.000 zł 

− opłaty za zajęcie pasa drogowego i za wpisy do ewidencji działalności gospodarczej – 

50.000 zł 

− udział w podatku dochodowym od osób fizycznych – 9.383 028 zł (wykonanie za 2009 r. 

– 8.602.620 zł) oraz od osób prawnych 160.000 zł 

� Subwencja oświatowa – 12.226.608 zł (32,7%), brak subwencji wyrównawczej 

� Odsetki od środków zgromadzonych na rachunkach – 20.000 zł (0,1%) 

� Pomoc społeczna – 4.466.245 zł (11,9%), w tym: 

− dotacje celowe – 4.416.200 zł w tym 3.689.000 na zadania zlecone i 727.200 zł na zadania 

własne 

− dochody własne – 50.045 zł 

− pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej – 199.585 zł (0,5%), jest to w całości 

dotacja na dofinansowanie programów społecznych dofinansowanych z funduszy 

unijnych (Mały krok duży efekt). 

� Gospodarka komunalna – 74.300 zł (opłaty produktowe – 3.000 zł, GFOŚ -71 300 zł). 

� Podsumowanie: 

− dochody własne – 20.099.269 zł (53,8%)  

− subwencja oświatowa – 12.226.608 zł (32,7%) 

− dotacje celowe z budżetu państwa – 4.585.888 zł (12,3%) 

− dotacje na projekty unijne – 434.985 zł (1,2%). 

 
PLAN WYDATKÓW – 40.736.050 zł 
Podstawowym celem planu wydatków, oprócz oczywiście zabezpieczenia sfery działalności 

bieżącej, było wygenerowanie środków na inwestycje, w szczególności na: 

� zabezpieczenie udziału własnego w projektach unijnych z nowego okresu programowania 

2008 – 2013;  

Chcę tu podkreślić, że projekt wydatków inwestycyjnych nie jest sztucznie pompowany 

przez założenie już dzisiaj środków unijnych, czy dotacji rządowych. Są tu pokazane tylko 

środki własne i po zawarciu umów na dofinansowanie naszych projektów zostaną wprowadzone 

stosowne korekty. 
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Wydatki według działów 
� Rolnictwo i łowiectwo – 1.800 zł – środki na Izby rolnicze, jest to 2% od podatku rolnego. 

� Rozwój kadr nowoczesnej gospodarki i przedsiębiorczości – 235.400 zł (0,6%). Są to środki  

z dotacji unijnej na projekt szkoleniowy "Wykorzystaj swoją szansę" (cz. II).  

� Dopłata do ceny wody – 100.000 zł (0,2%). 

� Transport – 3.691.181 zł (9,1%), w tym 300.000 zł bieżące i 3.391.181 zł inwestycyjne,  

z tego 1.218.830 zł jako pomoc finansowa dla powiatu. 

� Turystyka – 10.000 zł (0,03%. 

� Gospodarka mieszkaniowa – 1.092.465 zł (2,7%), w tym wykup nieruchomości – 340.000 zł, 

utrzymanie targowisk – 30.000 zł, odłów bezpańskich psów – 10.000 zł; koszty utrzymania 

lokali gminnych – 712.465 zł, z tego 40.000 zł to kwota zaplanowana na zwrot kaucji 

mieszkaniowych. 

� Działalność usługowa – 249.000 zł (0,6%), w tym planowanie przestrzenne – 136.500 zł  

i utrzymanie cmentarzy – 112.500 zł, w tym 5.000 zł na cmentarze wojenne. 

� Administracja publiczna – 4.804.234 zł (11,8 %), w tym zadania własne - 4.637.146 zł  

i zadania zlecone – 167.088 zł: 

− Urząd Miasta – 4.453.234 zł, z tego 3.349.506 zł koszty osobowe i 1.103.728 zł 

rzeczówka (łącznie zadania własne i zlecone) 

− Rada Miasta – 210.000 zł 

− promocja miasta – 115.000 zł 

− inne – 26.000 zł (zarządy osiedlowe, w tym 6.000 zł media). 

� Bezpieczeństwo publiczne i obrona narodowa – 132.600 zł (0,3%), w tym dofinansowanie 

Policji - 10.000 zł; utrzymanie OSP – 70.000 zł (20.000 zł inwestycyjne), 20.000 zł 

dofinansowanie zakupu samochodu dla PSP Ryki; 30.000 zł rezerwa kryzysowa i 2.600 zł 

szkolenia z zakresu obronności i OC. 

� Koszty ściągania dochodów - 140.000 zł (0,3%) – koszty komornicze, inkaso należności 

podatkowych, w tym ok. 110.000 zł dla KKS „Czarni”. 

� Obsługa długu (odsetki + poręczenie SPZOZ – 50.000 zł) – 750.000 zł (1,8%). 

� Rezerwa ogólna – 200.000 zł (0,5%). 

� Oświata i wychowanie – 19.489.463 zł (47,8%); z tego 12.226.608 zł subwencja i 7.262.855 

zł z dochodów własnych. 

− Na poszczególne rozdziały w Oświacie podział jest następujący: 

∗ szkoły podstawowe – 7.557.333 zł 

∗ szkoły podstawowe specjalne ze świetlicami – 791.234 zł 

∗ oddziały przedszkolne przy szkołach podstawowych – 372.655 zł 

∗ przedszkola – 2.840.540 zł 

∗ gimnazja – 3.552.126 zł 

∗ gimnazja specjalne – 599.938 zł 

∗ licea ogólnokształcące – 2.094.046 zł 

∗ SOSW – 1.111.627 zł 

∗ dokształcanie nauczycieli – 99.964 zł 

∗ dowożenie uczniów – 17.000 zł (Stawy, uczniowie niepełnosprawni) 

∗ pozostała działalność - 453.000 zł, w tym kwota ok. 200.000 zł zarezerwowana jest na 

przedsięwzięcia remontowe i modernizacyjne w szkołach i placówkach oświatowych 

oraz 178.000 zł na odprawy emerytalne. 

− Ze wstępnych rozliczeń wynika, że poszczególne placówki oświatowe na terenie miasta 

otrzymałyby kwoty: 

∗ Zespół Szkół Ogólnokształcących – 4.779.719 zł (24,5% wydatków oświatowych);  
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∗ Specjalny Ośrodek Szkolno-Wychowawczy – 2.513.367 zł (12,9%);  

∗ Szkoła Podstawowa Nr 2 –1.834.192 zł (9,4%);  

∗ Zespół Szkół Nr 3 – 3.035.995 zł (15,6%);  

∗ Zespół Szkół Nr 4 – 4.168.332 zł (21,4%);  

∗ Szkoła Podstawowa Nr 6 – 689.972 zł (3,5 %);  

Ponadto szkoły będą dysponować środkami z dochodów własnych w kwocie 1.014.536 zł. 

∗ Przedszkole Miejskie Nr 1 – 1.127.993 zł (5,8%); łącznie z wpływami własnymi 

dysponować będzie kwotą 1.322.563 zł. 

∗ Przedszkole Miejskie Nr 3 – 841.972 zł (4,3%); łącznie z wpływami własnymi 

dysponować będzie kwotą 1.085.636 zł. 

∗ Urząd Miasta – 497.921 zł ( 2,6%), w tym 200.000 zł przewidziane jest na prace 

remontowe w placówkach oświatowych. 

� Ochrona zdrowia – 231.700 zł (0,6%) – w tym program antyalkoholowy – 215.000 zł, 

zapobieganie narkomanii – 10.000 zł, dofinansowanie programów profilaktycznych – 6.700 zł 

� Pomoc społeczna – 5.540.900 zł (13,6%), w tym zadania własne – 1.851.900 zł, zadania 

zlecone – 3.689.000 zł, z tego: 

− domy pomocy społecznej – 160.000 zł 

− świadczenia rodzinne, świadczenia z funduszu alimentacyjnego, składki na ubezpieczenia 

– 3.662.000 zł 

− ubezpieczenia zdrowotne – 30.200 zł 

− zsiłki i pomoc w naturze – 538.000 zł 

− utrzymanie Ośrodka Pomocy Społecznej – 780.700 zł, w tym 124.147 zł to koszt 

świadczenia usług opiekuńczych 

− usługi opiekuńcze specjalistyczne – 20.000 zł 

− dodatki mieszkaniowe – 260.000 zł 

− dożywianie – 90.000 zł 

� Pozostałe zadania z zakresu polityki społecznej – 230.000 zł (0,6%), w tym: 

− dofinansowanie Warsztatów Terapii Zajęciowej – 7.000 zł (własne), 

− realizacja projektu "Mały krok – duży efekt" przez OPS – 223.000 zł. 

� Gospodarka komunalna i ochrona środowiska – 1.938.557 zł (4,8%), w tym bieżące – 

1.119.803 zł, inwestycyjne – 818.754 zł, w tym: 

− oczyszczanie miasta – 121.500 zł 

− utrzymanie zieleni – 92.000 zł 

− oświetlenie ulic – 797.003 zł (całość bieżące) 

− pozostała działalność – 856.754 zł, w tym 818.754 zł inwestycje i 38.000 zł bieżące 

(kabiny sanitarne, zdroje uliczne, opłaty za urządzenia w pasie drogowym, oczyszczalnia 

w Stawach) 

� Kultura – 1.000.000 zł (2,4%) w tym MDK – 570.000 zł, MBP – 425.000 zł i 5.000 zł na 

sporządzenie gminnego programu opieki nad zabytkami. 

� Kultura fizyczna i sport – 898.750 zł (2,2%), z tego 102.650 zł bieżące i 796.100 zł 

inwestycyjne. Bieżące – 39.000 zł na konkurs ofert, 20.650 zł na organizację zajęć 
sportowych, 10.000 zł na stypendia sportowe, 33.000 zł na obsługę i konserwację boisk 

„Orlik 2012”. 

 

  WYDATKI  INWESTYCYJNE –  5.551.181 zł (13,6% ogółu wydatków) 
Podstawą do kształtowania wydatków inwestycyjnych była przyjęta przez Radę Miasta Strategia 

Rozwoju Lokalnego Miasta Dęblin. Zadania zaplanowane w projekcie budżetu są umieszczone 

w Strategii. Na dzień dzisiejszy są to, jak wcześniej powiedziałem, wyłącznie środki własne 

zaplanowane na inwestycje w 2010 r. Ewentualne środki zewnętrzne zostaną wprowadzone do 
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budżetu po zawarciu stosownych umów. Mamy informację, że plan wydatków inwestycyjnych 

ulegnie zwiększeniu o kwotę ok. 5,2 zł (1,5 mln zł drogi na os. Wiślana-Żwica; 1,7 mln zł 

projekt informatyczny i 2,0 mln zł budowa stref rekreacyjnych). Uwzględniając te kwoty, 

nakłady na inwestycje wzrosłyby do kwoty ok. 10,7 mln zł (23,3%). Mam nadzieję, że nie będą 
to ostatnie informacje o dofinansowaniu naszych projektów.  

 
TRANSPORT I ŁĄCZNOŚĆ– kwota 3 391 181 zł, w tym:  
 
Drogi publiczne powiatowe - kwota 1.218.830 zł  
� Kompleksowa przebudowa infrastruktury drogowej od drogi krajowej nr 17 do drogi 

krajowej Nr 48 w miastach Ryki i Dęblin. Jest to zadanie realizowane przez powiat rycki,  

z udziałem środków UE. Planowana realizacja w latach 2009-2010. W ramach zadania 

przewiduje się przebudowę w Dęblinie ul. Lipowej i ul. Konopnickiej. Łączny koszt zadania 

ok. 9,2 mln zł, w tym na terenie Dęblina (ulice Lipowa i Konopnickiej) – 4,3 mln zł.  
 
Drogi publiczne gminne - kwota  2.172.351 zł  
� Poprawa dostępności do regionalnego układu komunikacyjnego poprzez modernizację 

dróg na os. Wiślana – Żwica (etap I) – 1.932.351 zł.: wartość 5.704.592 zł obejmuje ulice: 

Kopernika, Sienkiewicza, Bajana i Skarżyńskiego; realizacja w latach 2008 – 2010; w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego – 2.797.650 zł (w latach poprzednich – 974.592 zł). 
� Budowa ulicy Okrzei i Słonecznej w Dęblinie – 20.000 zł . Środki przewidziano na studium 

wykonalności. Realizacja rzeczowa zadania planowana w latach 2010 – 2011, w przypadku 

pozyskania środków unijnych z RPO. Konieczne jest jeszcze dokończenie wykupu gruntów. 
� Budowa ulic: Słowackiego, ks. Hładuniaka, Polnej – opracowanie dokumentacji 

projektowo - kosztorysowej – 50 000 zł. Wykonanie dokumentacji projektowo – 

kosztorysowej budowy ulic Słowackiego, ks. Hładuniaka (od ul. 1 Maja do Słowackiego), 

Polnej (odc. od ul. Słowackiego do ul. 1-go Maja). Realizacja zadania w kolejnych latach 

z udziałem środków RPO lub Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych. Zadanie 

wycofane z realizacji w roku ubiegłym. Konieczne jest jeszcze dokończenie wykupu gruntów. 
� Budowa chodnika na os. Wiślana wzdłuż bloków Nr 1 – 5 – 70.000 zł (ok. 150 m). 
� Budowa chodnika w ul. Starej – 100.000 zł (ok. 350 m). 
 
G0SPODARKA MIESZKANIOWA  –  kwota 300 000 zł 
Środki te planuje się wydatkować na wykup nieruchomości. Z powyższej kwoty planuje się 
wypłacić odszkodowania za grunty przejmowane pod budowę ciągów ulicznych zgodnie  

z planami zagospodarowania przestrzennego oraz nabyć inne nieruchomości do zasobów miasta. 

Priorytetami będzie nabywanie gruntów pod drogi w rejonie ul. Okrzei, Słowackiego, 1 Maja – 

Bankowa. 

 
ADMINISTRACJA PUBLICZNA  – kwota  225.146 zł 
Środki te przewidziane są na udział własny w 2010 r. na realizację projektu „e-Dęblin – rozwój 
społeczeństwa informacyjnego dotyczącego rozbudowy infrastruktury i usług społeczeństwa 

informacyjnego. Całość projektu zaplanowano na lata 2009 – 2012. Wartość całego projektu 

wyniesie ok. 4 mln. zł. Przewiduje się realizację w dwóch etapach. Etap I w 2010 r., etap II  

w latach 2011-2012. Koszt I etapu po 1.965.000 zł. Dofinansowanie z UE – 1.670.250 zł.  

W ramach tego projektu zrealizowane byłyby także takie przedsięwzięcia jak: 

− dokończenie części budynku remizy OSP na potrzeby projektu, 

− modernizacja sali konferencyjnej Urzędu Miasta, 

− 20 hot-spotów,  

− 5 telecentrów, 
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− 2 infomaty. 

 

GOSPODARKA KOMUNALNA I OCHRONA ŚRODOWISKA – kwota 818.754 zł  
 

� Budowa sieci wodociągowej w ul. Nadrzecznej - 78.000 zł. Budowa sieci wodociągowej  

o długości ok. 320 m w ul. Nadrzecznej. Inwestycja wykonana w 2009 r., ale ze względu na 

późne złożenie faktury płatność przeniesiono na 2010 r.  
� Budowa sieci wodociągowej w ul. Zygmunta Starego – 23.700 zł. Inwestycja wykonana  

w 2009 r., ale ze względu na późne złożenie faktury płatność przeniesiono na 2010 r. 
� Opracowanie koncepcji budowy sieci kanalizacji deszczowej – 45.000 zł. Zadanie 

wykonane w 2009 r. Ze względu na późne złożenie faktury płatność przeniesiono na 2010 r. 

� Przygotowanie strefy inwestycyjnej NADATKI – 34.854 zł – studium wykonalności (teren 

ok. 8 ha, drogi dojazdowe, kanalizacja, woda, energia elektryczna, gaz. 

� Modernizacja i rozbudowa systemu zaopatrzenia w wodę oraz odprowadzania ścieków 
na terenie miasta – 487.200 zł.  

� Rewitalizacja centrum miasta – 150 000 zł 
Koszt realizacji szacuje się na ok. 15 mln zł. Realizacja rzeczowa robót nastąpi w latach 2010 

-2013 przy dofinansowaniu ze środków unijnych. 

W 2010 r. planuje się wykonanie studium wykonalności oraz zlecenie części dokumentacji 

projektowej. 

 

KULTURA FIZYCZNA I SPORT – kwota 796.100 zł  
� Budowa osiedlowych stref sportowo-rekreacyjnych – 460.000 zł. Inwestycja planowana do 

realizacji w 2010 r. przy udziale środków z UE. Całkowita wartość projektu – 2.566.192 zł, w 

tym dofinansowanie z RPO – 2.052.953 zł. Przedmiotem inwestycji jest budowa stref 

sportowo – rekreacyjnych w czterech dęblińskich osiedlach (Wiślana, Lotnisko, Staszica, 

Mierzwiączka).  

� Budowa kompleksu sportowego w ramach programu „Moje boisko – Orlik 2012” – 

336.100 zł.  

 
Wydatki inwestycyjne w projekcie budżetu na 2010 r. zostały zaplanowane na kwotę  
5.551.181 zł, tj. 13,6 % ogółu planowanych wydatków. W kwocie tej ujęte są środki  

w wysokości 1.218.830 zł na modernizację dróg powiatowych, które będą przekazane w formie 

udzielenia pomocy finansowej. Plan wydatków na inwestycje jednoroczne wynosi – 952.800 zł, 

a na inwestycje wieloletnie – 3.379.551 zł. 

Nakłady inwestycyjne w planowanej wysokości nie byłyby możliwe wyłącznie  

z dochodów własnych budżetu miasta, który obciążony jest ogromnymi zadaniami w zakresie 

bieżącego funkcjonowania miasta. 

Dla sfinansowania zaplanowanych inwestycji, również w 2010 r. planuje się skorzystać  
z pobrania kredytów i pożyczek zewnętrznych.  

Zamierzam w 2010 r. zaciągnąć kredyt w wysokości 6.024.300 zł na zrównoważenie 
budżetu miasta (kredyt – 3.624.300 i obligacje – 2.400.000 zł). Będą również czynione 
starania o pozyskanie dodatkowych środków na inwestycje. 
W porównaniu z rokiem 2009 plan wydatków inwestycyjnych uległ zwiększeniu.  

Przygotowując propozycje zadań inwestycyjnych do realizacji w 2010 r. kierowałem się 
przede wszystkim koniecznością zabezpieczenia tych potrzeb miasta, które mają wpływ na 

poprawę standardu życia mieszkańców, a jednocześnie mogą stanowić o jego rozwoju 

(kanalizacja sanitarna i wodociągowa, budowa i modernizacja dróg, budowa i modernizacja 

oświetlenia ulicznego, itp.), ale także inwestycje w zakresie oświaty i sportu.  

Na realizację większej ilości inwestycji nie pozwalają ograniczone środki budżetu miasta 
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oraz konieczność zapewnienia odpowiedniego funkcjonowania ogromnej sfery bieżącej 

działalności miasta (oświata, pomoc społeczna, utrzymanie bieżące dróg, oświetlenie uliczne, 

kultura i inne), których koszty wzrastają z każdym rokiem. Również koszty inwestycji rosną 
bardzo szybko. Wzrostowi tych kosztów nie odpowiada natomiast wzrost dochodów. Zdając 

sobie sprawę z ogromu potrzeb w zakresie inwestycji infrastrukturalnych, dołożę wszelkich 

starań w celu pozyskania dodatkowych środków pozabudżetowych.  

 

UWAGI KOŃCOWE 
Relacja wydatków inwestycyjnych do bieżących: 

� Inwestycyjne – 5.551.181 zł (13,6%) 

� Bieżące – 35.184.869 zł (86,4%), w tym wydatki na wynagrodzenia 19.135.836 zł (47,0% 

ogółu wydatków). W wydatkach budżetu kwota 3.840.540 zł stanowi dotację dla gminnych 

zakładów budżetowych oraz instytucji kultury. 

 

Struktura wydatków ze względu na charakter zadań: 
� Zadania własne – 35.638.532 zł (87,5%); 

� Zadania zlecone – 3.858.688 zł (9,5%); 

� Pomoc finansowa innym samorządom – 1.238.830 zł (3,0%); 

 

Zadłużenie z tytułu kredytów, pożyczek długoterminowych na koniec 2009 r. wynosiło – 

13.047.660 zł i było nieco większe niż w roku 2008 (o 7,0%, 849.701 zł). W 2010 r. planuje się 
spłacić kwotę 2.955.000 zł i zaciągnąć kwotę 6.024.300 zł. Na koniec 2010 r. zadłużenie 

wynosiłoby zatem 16.116.960 zł (43,1% wydatków). 

 

W przypadku lepszego wykonywania dochodów będzie zmniejszana wysokość kredytu. 
 

Zagrożenia: 
� Niebezpieczeństwo niewykonania dochodów własnych – nie wiadomo jak globalny kryzys 

przełoży się na dochody miasta, w tym w szczególności na podatek dochodowy od osób 

fizycznych (już mniej zaplanowany) oraz ze sprzedaży mienia komunalnego. Dlatego 

należałoby rozważyć szerszy zakres sprzedaży niż w projekcie budżetu – np. sprzedaż 
pawilonu Nr 33 na os. Wiślana oraz działki przy ujęciu wody, gdzie obecnie są nielegalnie 

postawione garaże blaszaki – z przeznaczeniem na parking. 

� Wzrost kosztów inwestycji oraz kosztów wykupu nieruchomości. 

 
STAN MIENIA KOMUNALNEGO 
Na dzień 31.10.2009 r. zasoby mienia komunalnego stanowią grunty o łącznej powierzchni 

195,17 ha (w 2008 – 191,02 ha), w tym: 

� Grunty niezagospodarowane – 110,14 ha  

� Użytkowanie wieczyste – 137 działek o pow. 23,91 ha  

� Dzierżawa – 55 działek o pow. 14,40 ha  

� Współwłasność - 15 działek o pow. 2,56 ha  

� Drogi gminne – 514 działek o pow. 44,16 ha. 

� Miasto posiada 100% udziału w spółce MZGK. 

W 2009 r. zbyto następujące składniki mienia: 

� W drodze przetargu – działkę przy ul. Składowej, 2 udziały w gruncie pod budowę garażu 

przy ul. Słonecznej; 

� Dokonano sprzedaży 45 lokali mieszkalnych na rzecz najemców. 
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W 2009 r. nabyto niezabudowane grunty pod drogi przy ul. Słowackiego, Stężyckiej i Okrzei  

o wartości 52.487 zł. 

 

Wnioski do budżetu 
Na zakończenie chciałbym kilka słów powiedzieć o wnioskach złożonych do projektu budżetu 

przez Zarządy Osiedli, radnych i mieszkańców. Łącznie złożono 137 wnioski dotyczące głównie 

zadań inwestycyjnych (127), w tym wiele takich, które nie mogą być sfinansowane z budżetu 

miasta, np. dotyczące dróg krajowych. Wszystkie wnioski były dokładnie przeanalizowane. Nie 

ma możliwości realizacji wszystkich wniosków, tym bardziej, że niektóre zakładają rozwiązanie 

wszystkich problemów danego Osiedla w ciągu roku budżetowego 2010. W przekonaniu, że jest 

to na dzień dzisiejszy najbardziej optymalny projekt budżetu wnoszę o jego przyjęcie  

w przedstawionej wersji. 

 

Skarbnik Miasta - Kinga Barańska przedstawiła uchwałę Składu Orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej z uzasadnieniem w sprawie opinii o przedłożonym projekcie budżetu 

miasta Dęblin na 2010 rok. Opinia RIO jest pozytywna i stanowi załącznik do protokółu. Opinia 

nie uwzględnia oceny celowości planowanych na 2010 r. kwot wydatków bieżących  

i majątkowych oraz przychodów i rozchodów, ponieważ analiza i ocena celowości wszystkich 

zawartych w projekcie kwot należy do Rady Miasta.  

 Następnie Pani Skarbnik przedstawiła uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej z uzasadnieniem w sprawie opinii o prawidłowości dołączonej do projektu 

uchwały prognozy kształtowania się kwoty długu miasta Dęblin oraz możliwości sfinansowania 

deficytu na 2010 r. Opinie RIO są pozytywne i stanowią załączniki do protokółu. 

 
Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu - Tadeusz Oryl przedstawił 

ostateczną opinię pozytywną projektu budżetu na 2010 rok uwzględniającą wniosek Komisji 

Zdrowia i Problematyki Socjalnej o przeniesienie kwoty 5 tys. - z działu 851 Ochrona zdrowia 

- rozdział 85154 - przeciwdziałanie alkoholizmowi do rozdziału 85153 - zwalczanie 

narkomanii. 

Jednocześnie Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu negatywnie zaopiniowała 

wniosek Komisji Zdrowia o zdjęcie 100 tys. zł - z Wydatków Inwestycyjnych - Dział 900 

Gospodarka komunalna i ochrona środowiska z zadania "modernizacja i rozbudowa systemu 

odprowadzania ścieków oraz zaopatrzenia w wodę na terenie aglomeracji Dęblin", ze środków 

przeznaczonych na budowę magistrali wodociągowej od ujęcia wody Jagiellońska do osiedla 

Lotnisko - z przeznaczeniem na modernizację chodnika w ul. Kowalskiego od strony bloku nr 19 

w stronę garaży, w przypadku gdyby nie doszło do budowy magistrali. Opinia stanowi załącznik 

do protokółu. 

 

Przewodniczący Rady Miasta przedstawił stanowisko Burmistrza Miasta odnośnie 

ostatecznej opinii Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu. Burmistrz pozytywnie 

zaopiniował przeniesienie 5 tys. zł z rozdziału przeciwdziałania alkoholizmowi do rozdziału 

zwalczania narkomanii. Stanowisko stanowi załącznik do protokółu. 

 

Przystąpiono do dyskusji. 

 

Radny Mieczysław Skibiński zadał pytanie, czym spowodowana jest różnica w kwocie dopłaty 

do taryf na wodę i ścieki; w projekcie uchwały jest wymieniona kwota do 84.540 zł, natomiast  

w omawianym projekcie budżetu jest 100 tys. zł.  

Radny prosił również Burmistrza o kierowanie inwestorów składających swoje oferty na 

pozyskanie terenów do Wojskowej Agencji Mieszkaniowej.  
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Radny Henryk Brożyna ponowił wniosek o modernizację chodnika w ul. Kowalskiego, 

twierdząc, że Burmistrz obiecał mieszkańcom przeznaczyć pieniądze uzyskane ze sprzedaży 

terenu pod "Biedronką" (około790 tys. zł) w inwestycje wykonywane na osiedlu Lotnisko. 

Nadmienił, że na osiedlu Lotnisko nic prawie nie zostało zrobione. 

 

Burmistrz w odpowiedzi dla radnego Skibińskiego odnośnie różnicy w kwocie przeznaczonej 

na dopłatę - poinformował, że w uchwale dotyczącej taryf na wodę i ścieki nie ma podanej 

kwoty dopłaty, natomiast w uzasadnieniu jest kwota szacunkowa, mniejsza o 15 tys. zł, niż  
w projekcie budżetu, który był przygotowywany wcześniej niż projekt uchwały. Natomiast, jeśli 
kwota 100 tys. nie zostanie wykorzystana na dopłatę, zostanie przeniesiona w trakcie roku 

budżetowego na inne cele. 

Jeśli chodzi o kierowanie inwestorów do WAM-u w sprawie pozyskania terenów - 

inwestorzy mają przedstawiane wszystkie tereny na terenie miasta - WAM-u, WZInż-u, Kolei. 

Problemem jest plan zagospodarowania przestrzennego, który ogranicza lokalizację niektórych 

przedsięwzięć.  
W odpowiedzi dla radnego Brożyny: w sprawie wniosku o zaciągnięcie kredytu na modernizację 
chodnika w ulicy Kowalskiego - Burmistrz poinformował, że nie wyraża zgody na zwiększenie 

zadłużenia na ten cel; chodnik nie jest co prawda z kostki, ale w podobnym stanie jest ich wiele 

na innych osiedlach lub nie ma wcale.  

Sprawa rozdysponowania środków pozyskanych ze sprzedaży terenu pod marketem - 

nigdy nie deklarował, że pieniądze uzyskane ze sprzedaży (lub podatku) na jednym osiedlu będą 
na nim wykorzystane. Jesteśmy jednym miastem i jest jedna wspólna kasa. Radny Brożyna 

mówił o pozyskaniu 790 tys. ze sprzedaży - natomiast inwestycja na ulicy Trapezowej, 

Urbanowicza i łącznik do ul. Krasickiego - to kwota 1.003.201 zł tylko w ubr., (chodnik na ul. 

Rogowskiego - około 60 tys. w 2007 r.), modernizacja skrzyżowania przy Zespole Szkół Nr 4 

plus parking z odcinkiem ulicy Kowalskiego (wzdłuż szkoły) - około 300 tys. zł; w 2010 roku  

w projekcie budowy stref sportowo-rekreacyjnych na osiedle Lotnisko przeznaczono 993.180 zł 

(wartość boisk). Na zakończenie Burmistrz powiedział, że nie ucieka od budowy boiska, które 

miało być wykonane w ramach transakcji sprzedaży terenu pod market i będzie tą inwestycję 
egzekwował.  

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek Burmistrza o nie zwiększanie 

zadłużenia Miasta o kwotę 100 tys. zł kredytu związanego z wnioskiem radnego Brożyny. 

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” było 10 głosów, przy 2 głosach "przeciw"  

i 1 wstrzymującym się. 
Wniosek Burmistrza uzyskał akceptację.  
 

Radny Skibiński zapytał czy Burmistrz ma inny wariant zainwestowania środków zapisanych  

w budżecie na budowę magistrali wodociągowej do Lotniska, w przypadku nie pozyskania 

środków zewnętrznych. 

 

Burmistrz powtórzył to, co wcześniej mówił w swoim wystąpieniu, że wszystkie ewentualne 

dochody i oszczędności będą przeznaczane na zmniejszanie kredytów, ale ma również nadzieję, 
że będziemy musieli korzystać ze zwiększonych kredytów w przypadku otrzymania środków 

zewnętrznych na dofinansowanie inwestycji w ramach programów unijnych i innych.  

 

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” budżetem było 12 głosów, przy 2 "przeciw". Nikt 

nie wstrzymał się od głosu. 
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Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LIX/350/2010 w sprawie uchwalenia budżetu na 2010 rok. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 5b. 
Uchwała w sprawie zawarcia umowy dzierżawy działki nr 442/18 o pow. 0,0865 ha 
położonej w Dęblinie przy ul. Niepodległości; 
 
Burmistrz Miasta przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) oraz poinformował, że 

działka nr 442/18 o pow. 0,0865 ha położona przy ul. Niepodległości sąsiaduje z ogrodzeniem 

Specjalnego Ośrodka Szkolno Wychowawczego a działką marketu INTERMARCHE i stanowi 

własność Miasta. Właściciel marketu spółka KROKUS wystąpiła z wnioskiem o dzierżawę na 

okres 10-letni działki z przeznaczeniem pod ogólnodostępny parking samochodowy dla klientów 

sklepu INTERMARCHE.  

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LIX/351/2010 w sprawie zawarcia umowy dzierżawy działki 

nr 442/18 o pow. 0,0865 ha położonej w Dęblinie przy ul. Niepodległości. Uchwała stanowi 

załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 5c. 
Uchwała w sprawie zarządzenia poboru podatków od nieruchomości oraz podatku rolnego 
od osób fizycznych w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso. 
 
Burmistrz Miasta przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) oraz poinformował, że 

projekt uchwały wynika ze wskazań kontroli Regionalnej Izby Obrachunkowej. Poprzednia 

uchwała w sprawie inkasa podatków obowiązywała od 1996 roku i nie wskazywała imiennie 

inkasentów. Obecne przepisy narzucają taki obowiązek. Projekt uchwały nie obejmuje inkasa 

opłaty targowej (uregulowane jest inną uchwałą), określa wynagrodzenia za inkaso w wysokości 

5% brutto od kwot pobranych podatków od osób fizycznych i reguluje sposób rozliczenia.  

 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LIX/352/2010 w sprawie zarządzenia poboru podatków od 

nieruchomości oraz podatku rolnego od osób fizycznych w drodze inkasa, wyznaczenia 

inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. Uchwała stanowi załącznik do 

protokółu. 

 

Ad. pkt 5d. 
Uchwała w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 
usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze oraz szczegółowych warunków 
częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania  
z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami 
psychicznymi. 
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Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej - Barbara Bochyńska poinformowała, że zgodnie  

z zapisem ustawy o pomocy społecznej zaistniała konieczność uregulowania prawa dotyczącego 

odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również tryb ich 

pobierania. Projekt uchwały stanowi załącznik. 

 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LIX/353/2010 w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze 

oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również 
trybu ich pobierania z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób  

z zaburzeniami psychicznymi. Uchwała stanowi załącznik. 

 

Ad. pkt 5e. 
Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej 
w Dęblinie. 
 

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Barbara - Bochyńska poinformowała, że statut 

Ośrodka Pomocy Społecznej przyjęty uchwałą w 2004 r. wymaga zmiany w związku ze zmianą 
ustaw: o pomocy społecznej oraz o udzielaniu cudzoziemcom ochrony na terytorium 

Rzeczypospolitej Polskiej. Zmiana ustaw powoduje rozszerzenie obowiązków Ośrodka  

o udzielanie pomocy cudzoziemcom, którzy mają zgodę na pobyt tolerowany na terytorium kraju 

lub są ofiarami handlu ludźmi.  

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LIX/354/2010 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 

Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 5f. 
Uchwała w sprawie uchwalenia "Programu współpracy Miasta Dęblin z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 
na rok 2010". 
 

Burmistrz Miasta przedstawił projekt uchwały i poinformował, że Miasto rokrocznie 

przedstawia program współpracy z organizacjami pozarządowymi, który jest wytyczną do 

kierunków wydatkowania dotacji z budżetu Miasta na realizację zadań tego typu organizacji. 

Projekt zakłada dwie formy współpracy - jedna forma nie powoduje obciążeń finansowych, 

natomiast druga współpraca finansowa polega na udzielaniu dotacji i zlecaniu organizacjom 

zadań z zakresu zadań publicznych na zasadzie konkursów organizowanych przez Urząd Miasta. 

 

Komisje: Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Zdrowia i Problematyki Socjalnej 

pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
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W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LIX/355/2010 w sprawie uchwalenia "Programu współpracy 

Miasta Dęblin z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2010".Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 5g. 
Uchwała w sprawie uchwalenia Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych dla Miasta Dęblin oraz Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta 
Dęblin na rok 2010. 
 

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych -Grażyna 
Szczepaniak poinformowała, że zgodnie z przepisami ustawy o wychowaniu w trzeźwości  

i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz ustawy o przeciwdziałaniu narkomanii, prowadzenie 

działań związanych z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów alkoholowych, integracji 

społecznej osób uzależnionych od alkoholu, a także przeciwdziałanie narkomanii należy do 

zadań własnych gmin.  

Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Program 

Przeciwdziałania Narkomanii określa prowadzenie tych działań.  
Program zawiera cztery podstawowe zadania i sposoby ich realizacji:  

1) Zwiększanie dostępności pomocy terapeutycznej i rehabilitacyjnej dla osób uzależnionych od 

alkoholu, narkotyków i stosowania zachowań przemocowych w rodzinie. 

2) Udzielanie rodzinom, w których występują problemy alkoholowe, pomocy psychospołecznej 

i prawnej, a w szczególności ochrony przed przemocą w rodzinie. 

3) Prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjnej i edukacyjnej w szczególności dla 

dzieci i młodzieży w celu podniesienia progu inicjacji alkoholowej. 

4) Wspomaganie działalności instytucji, stowarzyszeń i osób fizycznych, służącej 

rozwiązywaniu problemów alkoholowych, narkomanii i przeciwdziałania przemocy  

w rodzinie. 

Osiągnięcie celów ujętych w programie możliwe jest w dłuższym okresie, gdyż mają one 

charakter długofalowy. Program przyjmowany jest na jeden rok, jednak zadania w nim ujęte 

zawsze kontynuowane są w kolejnych programach. 

 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Burmistrz Miasta wprowadził autopoprawkę do Programu na stronie 12 w punkcie F - 

Realizatorzy Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych - polegającą na 

wprowadzeniu zapisu "Jednostki Wojska Polskiego" w miejsce słów "Jednostki Wojskowe" oraz 

zapisu "Miejska Biblioteka Publiczna" po słowach "Miejski Dom Kultury".  

 

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LIX/356/2010 w sprawie uchwalenia Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Miasta Dęblin oraz Programu Przeciwdziałania 

Narkomanii dla Miasta Dęblin na rok 2010. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 
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Ad. pkt 5h. 
Uchwała w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji Rady Miasta Dęblin na 2010 r. 
 
Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński poinformował, że przewodniczący 

poszczególnych stałych komisji przedłożyli plany pracy na 2010 rok. Plany stanowią załączniki 

do protokółu. 

 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LIX/357/2010 w sprawie przyjęcia planów pracy stałych 

komisji Rady Miasta Dęblin na 2010 r. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 5i. 
Uchwała w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy Rady Miasta Dęblin na 2010 r. 
 

Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński poinformował, że ramowy plan pracy 

Rady Miasta powstał z analizy planów pracy poszczególnych komisji.  

 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LIX/358/2010 w sprawie przyjęcia ramowego planu pracy 

Rady Miasta Dęblin na 2010 r. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 5j. 
Uchwała w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie osiedla Mierzwiączka w Dęblinie, 
dotychczas pozostającej bez miana. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Krzysztof Kuropatwa 
przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) i poinformował, że zgodnie z ustaleniami 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego osiedla Lipowa V oraz Lipowa VI, 

przedmiotowa droga, na dzień podjęcia uchwały została już częściowo wykupiona i stanowi 

bezpośredni dojazd do działek budowlanych, na których obecnie jest już zlokalizowana 

jednorodzinna zabudowa mieszkaniowa. W związku z tym zachodzi konieczność nadania nazwy 

wydzielonej ulicy oraz przypisania położonych przy niej działkom budowlanym informacji 

adresowej. Umożliwi to właścicielom nieruchomości już zabudowanych, po oddaniu ich do 

użytkowania, dokonanie zameldowania w wybudowanych budynkach.  

Ponieważ przedmiotowa droga znajduje się pomiędzy ulicami Polną i Słowackiego, 

wynika z tego, że jeżeli zgodnie z uchwałą Rady Miejskiej w Dęblinie Nr XXII/165/95  

w sprawie określenia granic osiedli na terenie miasta Dęblina zarówno ulica Polna jak  

i Słowackiego znajdują się na terenie osiedla Mierzwiączka, również ulica Cypriana Kamila 

Norwida powinna zostać przypisana do osiedla Mierzwiączka.  

 

Radny Witold Kleczkowski zapytał, czy konieczne jest użycie imion w nazwie ulicy. 

 

Burmistrz jako projektodawca uchwały powiedział, że pozostaje przy pełnym brzmieniu nazwy 

ulicy, natomiast przepisy nie regulują tej kwestii pozostawiając ją decyzji Rady Miasta. 

 

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 
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Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LIX/359/2010 w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie 

osiedla Mierzwiączka w Dęblinie, dotychczas pozostającej bez miana. Uchwała stanowi 

załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 5k. 
Uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu na dofinansowanie 
realizacji zadania pod nazwą "Kompleksowa przebudowa infrastruktury drogowej od 
drogi krajowej Nr 17 do drogi krajowej Nr 48 w miastach Ryki i Dęblin".  
 

Burmistrz przedstawił projekt uchwały i poinformował, że uchwała jest wynikiem podjętego 

budżetu na 2010 rok, który zabezpiecza środki na dofinansowanie inwestycji wymienionej  

w tytule w kwocie 1.218.830 zł. Jednostki samorządu terytorialnego mogą sobie udzielać 
pomocy finansowej i rzeczowej a uchwała jest wymogiem formalnym. Zadanie będzie 

realizowane przy współfinansowaniu środkami pozyskanymi z „Regionalnego Programu 

Operacyjnego Województwa Lubelskiego na lata 2007-2013”. W ramach zadania w Dęblinie 

zostanie przebudowana ul. M. Konopnickiej i Lipowa. Ostateczne rozliczenie nastąpi po 

przetargu. 

 

Wobec braku dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr LIX/360/2010 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Ryckiemu na dofinansowanie realizacji zadania pod nazwą "Kompleksowa 

przebudowa infrastruktury drogowej od drogi krajowej Nr 17 do drogi krajowej Nr 48  

w miastach Ryki i Dęblin". Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 6. 
Wolne wnioski. 
 

Przewodniczący Zarządu Osiedla Michalinów - Sławomir Świątkowski:  
− w imieniu mieszkańców osiedli Michalinów i Rycice wnioskował o zwrócenie się do 

dyrektora Banku PKO BP o umożliwienie usytuowania bankomatu w hali dworca PKP  

w Dęblinie. Prośba jest spowodowana dużym zainteresowaniem mieszkańców okolic 

dworca, tj. osiedla Michalinów, Rycice, a także osiedla Wiślana i podróżnych korzystających 

z usług PKP.  

− zapytał, kto ma odśnieżać drogę do przychodni kolejowej przy ul. Kolejowej. 

Radny Waldemar Warenica: 
− zapytał, na jakim etapie jest zmiana organizacji ruchu na ulicy jednokierunkowej przy 

blokach 29-31; poruszył też sprawę odśnieżania tej ulicy. 

Radny Henryk Brożyna: 
− wnioskował o odśnieżenie chodnika wzdłuż łącznika od ulicy Krasickiego do ul. 

Urbanowicza oraz posypanie oblodzonych skrzyżowań na osiedlu Lotnisko  

a w szczególności skrzyżowania przy wyjeździe z osiedla; 

− proponował nieodśnieżanie chodnika przy ulicy Spacerowej od strony parku, twierdząc, że 

jest nieużywany przez mieszkańców (wszyscy chodzą po ścieżce rowerowej).  

Radny Mieczysław Skibiński: 
− zapytał, kiedy będą realizowane wnioski odnośnie wycieku ścieków do rowu przy działkach 

na Lotnisku; 

− kiedy będzie udrożniony rów odprowadzający wodę burzową; 
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− poinformował o złym, jego zdaniem, oznakowaniu przebiegu ulic: Trapezowej, Urbanowicza 

i łącznika do ul. Krasickiego - problem był już zgłaszany w Wydziale Urzędu Miasta. 

Radny Adam Cenkiel: 
− wnioskował o wystąpienie do Dyrekcji Lasów Państwowych w sprawie poszerzenia 

cmentarza parafialnego w stronę Moszczanki.  

 

Ad. pkt 7. 
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk odpowiadał na zadane pytania i wnioski: 

 

� dla radnego Waldemara Chochowskiego: 

− odśnieżanie chodnika przy ul. Towarowej - obowiązują przepisy, że chodniki 

utrzymywane są przez właścicieli nieruchomości przylegających i prawdopodobnie 

chodnik nie był uwzględniony w zleceniu odśnieżania, dodatkowo chodnik jest w złym 

stanie technicznym i odśnieżanie pługiem może być dla niego niekorzystne. Wniosek 

zostanie przesłany do Zarządu Dróg Powiatowych.  

� dla radnego Mieczysława Skibińskiego: 

− uzupełnienie odpowiedzi w sprawie kosztów przerobu ścieków - informacja zostanie 

uzupełniona w najbliższym czasie. 

� dla radnego Henryka Brożyny: 

− przekazanie opinii Rady Nadzorczej MZGK - protokół z posiedzenia Rady Nadzorczej 

MZGK w dniu 16.10.2009 r. z opinią Rady Nadzorczej w sprawie taryf za wodę i ścieki 

jest do wglądu, natomiast jako dokument Spółki nie może być powielany i przekazywany 

dalej. Pan radny może się z nim zapoznać, może być również odczytany na sesji, jeśli jest 

taka wola radnych.  

� dla radnego Witolda Kleczkowskiego: 

− umieszczenie na stronie internetowej MZGK informacji co mieści się w opłacie 

abonamentowej - wniosek zostanie przesłany do MZGK z prośbą o jego realizację. 
− zatoczka dla przystanku busów przy ulicy Spacerowej od strony szpitala - w chwili 

obecnej są ustawione znaki przystankowe umożliwiające zatrzymywanie się busów przy 

szpitalu na ulicy Spacerowej, natomiast budowa zatoczki autobusowej jest zadaniem 

inwestycyjnym i jako takie nie było przewidywane w budżecie powiatu; w chwili obecnej 

znak przystankowy jest rozwiązaniem definitywnym; 

− zainstalowanie dwóch koszy na przystanku przy ul. Spacerowej - na dzień dzisiejszy nie 

będą montowane w tym miejscu kosze na śmieci. 

� dla przewodniczącego Zarządu Osiedla Michalinów - Sławomira Świątkowskiego:  

− usytuowanie bankomatu w hali dworca PKP w Dęblinie - prośby o zamontowanie 

bankomatu w zachodniej części miasta (dworzec, pawilon 33 przy ul. Wiślanej, stacja 

Orlen) były już kilkakrotnie przekazywane do oddziałów banków PKO BP i PKO SA, ale 

niestety nie było nigdy pozytywnej odpowiedzi; zostaną one ponowione. 

− odśnieżanie dróg do przychodni kolejowej - ulica Kolejowa i dojazd do przychodni jest 

własnością PKP Oddział Nieruchomości; Miasto wielokrotnie występowało o przekazanie 

nieodpłatnie gruntów stanowiących drogi; ul. Dworcowa, Kolejowa i 100-lecia Kolei 

Nadwiślańskiej są terenami PKP z niewydzielonymi geodezyjnie działkami; Miasto w 

swoich wystąpieniach deklarowało pokrycie kosztów podziału, aktów notarialnych w 

zamian za nieodpłatne przekazanie, ale nie ma zgody PKP, choć jest prawna możliwość 
przekazania takich terenów samorządowi; będzie jeszcze wystąpienie do Zarządu 

Głównego PKP o ponowne rozpatrzenie tej sprawy. Miasto nie może odpowiadać za nie 

swoje tereny. 
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� dla radnego Henryka Brożyny: 

− odśnieżenie chodnika wzdłuż łącznika od ulicy Krasickiego do ul. Urbanowicza - chodnik 

ten został wykonany w 2009 roku i nie był przewidziany do odśnieżania; ponieważ jest 

wąski, odśnieżanie ciągnikiem nie jest możliwe; 

− oblodzone skrzyżowanie przy wyjeździe z Lotniska - zostanie zlecone posypanie 

najbardziej oblodzonych skrzyżowań, a w szczególności skrzyżowanie przy wyjeździe  

z Lotniska. 

� dla radnego Mieczysława Skibińskiego: 

− kiedy będą realizowane wnioski odnośnie wycieku ścieków do rowu przy działkach oraz 

kiedy będzie udrożniony rów odprowadzający wodę burzową - Burmistrz ma nadzieję, że 

w obecnym roku sprawa ta zostanie załatwiona; 

− oznakowanie przebiegu ulic Trapezowej, Urbanowicza i łącznika do ul. Krasickiego - przy 

oddawaniu do ruchu łącznika do ul. Krasickiego oznakowanie było prawidłowe, ale 

oczywiście zostanie sprawdzone. 

� dla radnego Adama Cenkla: 

− rozbudowa cmentarza parafialnego - Burmistrz również uważa, że najlepszym 

rozwiązaniem byłoby poszerzenie cmentarza parafialnego, ale leży on na terenie gminy 

Ryki i dlatego żeby zwrócić się z propozycją do burmistrza Ryk, powinna się odbyć debata 

na sesji Rady; natomiast Dęblin chcąc mieć cmentarz na swoim terenie musi znaleźć 
odpowiednie grunty (pewne starania zostały już w tym kierunku poczynione). 

� dla radnego Waldemara Warenicy: 

− odśnieżanie ulic osiedlowych - odśnieżanie na ulicach osiedlowych jest utrudnione przez 

zaparkowane samochody; im więcej śniegu na poboczach, tym bliżej osi jezdni parkowane 

są samochody, co powoduje uniemożliwienie wjazdu pługom odśnieżającym, które 

mogłyby uszkodzić samochody; niestety ogłoszenia o przestawieniu aut nie skutkują,  
a akcje odśnieżania są kosztowne.  

− zmiana organizacji ruchu na ulicy jednokierunkowej przy blokach 29-31 na osiedlu 

Wiślana - jest przygotowany projekt zmiany zgodnie z ustaleniami na zebraniu, które 

odbyło się z udziałem Wspólnot bloków 27, 29, 31 i mieszkańcy otrzymali odpowiedź. 
 

Prezes MZGK Dariusz Wojdat poinformował: 

− w sprawie wniosków dotyczących odśnieżania dróg - ostatnie wytyczne Generalnej Dyrekcji 

Dróg Krajowych i Autostrad są takie, że w związku z brakiem środków finansowych 

odśnieżanie chodników odbywać się będzie na wyraźne zlecenie dyspozytora, które 

prawdopodobnie będzie w przypadku bardzo dużych opadów śniegu; 

− w sprawie kosztów oczyszczania ścieków - odpowiedź będzie na piśmie, ale może 

powiedzieć, że koszt oczyszczania 1 metra sześciennego ścieków wynosi 2,31 zł netto, 2,47 

zł brutto. W skład tej ceny nie wchodzi ponad trzydziestokilometrowa sieć kanalizacyjna 

plus 16 pompowni. Jeśli chodzi o straty powstające w przypadku nieszczelnych sieci, 

zdaniem prezesa, są to koszty energii, ponieważ niezależnie od ilości ścieków, urządzenia  

i ludzie muszą pracować. Koszt energii przy oczyszczaniu 1 m
3
 ścieków wynosi około 30 

groszy - dokładne dane za cały rok obrachunkowy są w trakcie podsumowania.  

 

Radny Skibiński przypomniał, że w swoim wniosku prosił o podanie kosztu emisji 1 m
3
 wody  

i kosztu utylizacji 1 m
3
 nieczystości ciekłych, wówczas zdaniem radnego będzie możliwość 

obliczenia rzeczywistych strat płaconych przez mieszkańca miasta.  
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Ad. pkt 8. 
Zatwierdzenie protokółu z LVIII sesji Rady Miasta. 
 

Ponieważ nie wpłynęły do protokółu LVIII sesji Rady Miasta uwagi ani wnioski, przystąpiono 

do jego zatwierdzenia.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” przyjęciem protokołu było 13 radnych, 

jednogłośnie. Rada Miasta przyjęła protokół z LVIII sesji Rady Miasta. 

 

Ad. pkt 9. 
Zamknięcie sesji. 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta – Ryszard Karpiński zamknął 
obrady LIX sesji Rady Miasta. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokółowała:  

 

Regina Rodzik  

 

 

 


